
ZAPISNIK SJEDNICE BR. 3/2017 UPRAVNOG ODBORA HRVATSKOG TRIATLON SAVEZA 
 

ZAPISNIK 
 

sjednice Upravnog odbora Hrvatskog triatlon saveza održane dana 9.3.2017. 
godine u Zagrebu.  

 
 

PRISUTNI ČLANOVI UO-a:  
Dorijan Pavliša, Mario Kasović, Željko Bijuk, Zlatko Parać, Lidija Varvodić i Željko 
Bijuk (via Skype) 

 
OSTALI PRISUTNI:  
Nataša Preis-Bedenik 

 
PREDLOŽENI DNEVNI RED: 

 
1. Info Rim: sjednica, izbori, projekti 
2.Stručni rad: komisija, izbornik 
3.Kalendar natjecanja: odluke o terminima:  

- Matulji - pomicanje datuma na ranije zbog balkanskog 
- Timsko štafetno - prebacili bi se na subotu, 1.7. (dan prije PH u Stubici 2.7.) 
- Zadar akvatlon ( prvotni datum 23.7., DP u plivanju 30.7.) 
- Zagreb open - akvatlon umjesto triatlona 

 
4. Izvještajna Skupština: prijedlog datuma: 25.3.2017,lokacija 
5. Sponzorski ugovor Keindl 
6. Ugovor Grabarsport 
7. Ironman novosti za 2017. I Ocean Lava Parenzana 
8. Dan talenata 
9. Razno 
 
  



 
RASPRAVA PO TOČKAMA DNEVNOG REDA:  

 
1.  Info Rim: sjednica, izbori, projekti 

 
Održan je ETU Assembly u Rimu. Renato Bertrandi ostao je predsjednik i sve su 

komisije izabrane u dobroj atmosferi. Što se tiče SEETA-e, zamišljena je kao most do 
kvalitetnih natjecanja razvijenih zemalja. Nakon dogovora u Rimu otvorena je FB 
stranica, izrađen je logo te poslano pismo namjere svim zemljama u regiji: Hrvatska, 
Slovenija, Srbija, Rumunjska, Grčka te Makedonija. Nažalost, Bugarska je izrazila 
svoje neslaganje argumentirajući ga stvaranjem “organizacije unutar organizacije”, 
što su ostale zemlje otklonile, istaknuvši da je jednini cilj poboljšanje nivoa stručnog 
rada, edukacije trenera, suradnje na razvoju natjecanja, zajedničkih kampova i td.  

Kada se uključe još Mađari i Turska, to će posati jedna  puno ozbiljnija priča, 
te je i Željko Bijuk izrazio svoju podršku što se konačno nešto pokrenulo i na 
formalnoj razini, nakon više godina nepostojanja ljudi koji bi proakivno sudjelovali. 

Zaključak: Mario Kasović kao podpredsjednik SEETA-e i dalje će raditi prema 
zacrtanom planu i smjernicama dogovorenima na sastanku u Rimu te pravovremeno 
izvještavati UO i predlagati daljnju suradnju.  

 
2. Stručni rad: komisija, izbornik 

  
Dorijan Pavliša smatra da dva mjeseca nakon osnivanja Struče komisije nije 

napravljano išta od zacrtanog  i da treba napraviti “reset” čitave priče.  
Zlatko Parać je istaknuo da postoje mladi ljudi koji imaju entuzijazma za 

sudjelovanje, a ne funkcionira “od vrha” odnosno iskusne osobe nisu na adekvatan 
način formirale stručnu komisiju od početka, iako je dogovorena jasna podjela na 
prošlom UO. Nitko ne očekuje da se slažu oko svega, ali se očekuje da znaju podijeliti 
zadatke.  

Željko Bijuk je istaknuo da je cilj komisije da prikupi različita mišljenja, oformi 
zajedničke prijedloge i da ih na UO odobrava. Nažalost, sastanci isu protekli u 
pozitivnom tonu. Ivan Ivezić je i pismeno izrazio svoje nezadovoljstvo radom, o čemu 
su se pojedini članovi UO očitovali, ali to koordinator komisije Željko Bijuk nije 
protumačio kao odbijanje daljnjeg rada odnosno nesudjelovanje. U dogovorenom 
terminu Skype sastanka pojavila su se samo dva odnosno idućeg tjedna samo tri člana 
komisije koja su razgovarala neformalno. Vladimir Žic nije bio niti pozvan niti 
obaviješten o sastancima, niti je zapisnik  aktivnosti tih neformalnih sastanaka stigao 
do Ureda HTS-a, te je očito da na razini planiranja i operativnog rada predloženi 
koncept nije najbolje rješenje.  



Mario Kasović je predložio da uskoči i napravi drugačiji koncept, podjeli 
zadatke odnosno da umjesto dosadašnjeg koordinatora on ispred UO moderira i 
provjerava jesu li određene stvari odrađene, a za inicijalni prijedlog je stavljen 
rok 15.3. Mario KAsović smatra da ljudi moraju biti fleksibilni, jer neslaganja 
ne znače da stručna komisija ne funkcionira, samo je potreban snažan 
moderator koji će znati artikulirati pojedine stavove i iznjeti mišljenja pred 
UO.  

Željko je dodao da ETU ima razvojni odjel i glavnog operativca odnosno 
glavnu tajnicu koja je izvor informacija i korektor određenih procesa u svim 
komisijama, ne kao član, nego sudjeluje u radu te da bi HTS mogao preuzeti 
sličan model.  

Zadaci koje je preuzeo Mario Kasović su vezani uz definiranje što i tko je 
reprezentacija, korekcije Pravilnika o reprezentacijama, kriteriji za 
reprezentaciju: prijedlog za doradu, plan utrka reprezentacije odnosno plan 
kriterijskih utrka za reprezentaciju, te koncept priprema reprezentacije.  

Uz to, biti će osmišljen poziv za licenciranje trenera i osmišljena 
edukacija odnosno seminar za trenere.  

 
Zahtjev za razrješenjem izbornika Vladimira Žica:  
 
Stručna komisija je na prvom sastanku zatražila razrješenje Vladimira Žica kao 

izbornika zbog nepojavljivanja na inicijalnom sastanku. Na poziv za obrazlaganje 
zahtjeva pismenim putem se nije očitovala te je Željko Bijuk usmeno kao glavni razlog 
naveo neodgovorno ponašanje odnosno navodi da se 2016. u Burgasu Vladimir Žic nije 
ponašao kao trener ili izbornik. Također, smatra da Vladimir Žic nije odrađivao sve 
poslove izbornika koji su mu dodijeljeni. Željko Bijuk se ne slaže s odabirom Vladimira 
Žica kao izbornika zbog situacije kasne prijave sportaša na natjecanja te smatra da ga 
se treba smijeniti sa svih pozicija i raspisati novi natječaj.  

Dorijan Pavliša je sudionike izvjestio o jučerašnjem sastaku s Vladimirom Žicom 
koji je izrazio svoju želju da i dalje volonterski obavlja dodijeljene mu funkcije te će 
se nakon opravdane nedostupnosti (operacija supruge) i dalje posvetiti svim zadanim 
poslovima i redovito komunicirati s Natašom oko operativnih poslova i odluka, kao i do 
sada. 

Nadalje, Dorijan Pavliša je predložio da se Vladimira Žica programski rastereti 
te da više ne obnaša funkciju i direktora reprezentacije i trenera za razvoj i izbornika, 
već da i dalje ostaje samo Izbornik reprezentacije, s čim se složio Mario Kasović, 
Lidija Varvodić i Zlatko Parać te Vladimir Žic i dalje ostaje na Izborničkoj funkciji. 
Također, predloženo je da se teret razvoja prebaci na nekog drugog, a Maro Kasović 
je za koordinatora za razvoj predložio Željka Bijuka oko čega su se svi složili te 



naglasili da ukoliko Željko zbog opravdanih razloga (rođenja djeteta) neće imati 
vremena za obavljanje te funkcije, funkciju koordinatora preuzme netko drugi. 

Mariu Kasoviću će Nataša poslati kontakte svih članova stručne komisije te će 
se pristupiti osmišljavanju ranije dogovorenih poslova i zadataka.  

 
Što se tiče operativnih zadataka za kamp Alicante, Nataša treba zatražiti od 

Vladimira Žica popis nominiranih sportaša do vikenda. Ne zna se konačan broj 
sportašica i sportaša te trenera koji će biti primljeni na kamp, ali Željko vjeruje da će 
biti mjesta za 1+1+trener/ica. Sukladno pristiglom popisu, sportaši će biti rangirani i 
prijavljeni, a nakon procesa selekcije od strane ETU-a planirat će se odlazak sportaša 
i trenera.  

  
3. Kalendar natjecanja: odluke o terminima  
 

Matulji:  Zbog balkanskog prvenstva, PH za U16 i akvatlon za početnike UO je donio 
odluku o prebacivanju utrke na 17.6., a budući da je riječ o državnom prvenstvu, ono 
može biti jedna od izlučnih utrka za EP (o čemu će odlučiti - izbornik) 
Zagreb:  Timsko štafetno  
S obzirom na ostatak kalendara, predloženo je prebacivanje na subotu, 1.7. ili 2.7., 
što treba koordinirati sa PH u Stubici, koji datum njima više odgovara.  
Zadar: PH akvatlon:  UO je potvrdio prvotni datum predviđen za 23.7. 
Zagreb open: zatražen je akvatlon umjesto triatlona, no UO je zaključio da je s 
obzirom na DP u olimpijskoj disciplini, utrka kupa u triatlonu za kadete važna te da bi 
se trebala održati triatlonska utrka.  
Kros truatlon Pakoštane: zatraženo je odobrenje skraćivanja formata utrke sa 
klasičnog na sprint (i promjene dobnih skupina za PH), što je UO odobrio uz napomenu 
Dorijana Pavliše da je to dobro jer je razgovarao s Milanom Mandićem oko uztke na 
Vrani koja nije prijavljena u kalendar, ali postoji interes da se organizira.  
 

4. Izvještajna Skupština 
 
UO je donio odluku o održavanju Skupštine dana 25.3. u Rijeci, ukoliko će 

dvorana na Kantridi biti dostupna za sastanak, što će biti potvrđeno od Uprave bazena 
tijekom idućeg tjedna. Rezervna opcija lokacije postoji.  

 
5. Sponzorski ugovor Keindl 
 
U prošli petak je u Keindl sportu održan sastanak na kojem su Dorijan Pavliša i 

Nataša Preis-Bedenik obrazložili inicijalni prijedlog suradnje u KH, na prvenstvima, 



kao i suradnja vezana uz opremu sportaša. Odgovor je za sad odličan, Keindl sport je 
zainteresiran i spreman za višegodišnju suradnju. Tijekom idućeg tjedna dogovorit će 
se izmjene inicijalno predloženog plana i definirati obaveze HTS-a.  

Ured mora obavezno obavijestiti organizatore da se priprema takva suradnja 
već u ovoj u godin te ispitati mogućnosti i ograničenja sponzorskih ugovora koji su već 
ranije sklopljeni.  

Budući da Keind sport surađuje s Orcom, dres reprezentcije bi trebalo vizualno 
modificirati prema Orca panelima i poslati na odobrenje kao treću varijantu.  

 
6. Ugovor Grabarsport 
 
Održan je sastanak s Goranom i Snježanom Grabar te je od Grabarsporta 

zatražena ponuda za 2017. koja se tiče:  
- licenciranja sportaša: izrade baze i izrada fizičkih licenci (tip, izgled, potrebni 
podaci na samoj licenci)  i predložena cijena izrade  
- vođenja vrednovanja klubova prema Pravilniku: svaki klub bi imao svoj sheet u 
excellu i pratio bi se tijekom godine, a tablica bi bila ažurirana po dostavljanju 
rezultata nakon svakog natjecanja  
- unificiranje rezultata svih natjecanja - koja bismo trebali propisati kroz Ugovor 
o suradnji s organizatorima natjecanja, a prijedlog je da poštuemo ITU format 
rezultata (s tim da na natjecanjima lokalne razine ne bi bilo podataka koje 
organizatori ne mjere (zasebna vremena tranzicije i td)) 
- razdvajanja interne baze licenciranih (s datumima rođenja) i one koja bi bila 
objavljena na njihovim stranicama i na stranicama Saveza (što će riješiti 
informatičar) 
Kompletan prijedlog će biti dan na glasanje UO, s tim da je uz prethodno 

dogovorenu cijena unaprijed, i ritam plaćanja određen kao 2x godišnje (jednom nakon 
1.6. i drugi put u prosincu) 

Što se tiče suradnje s klubovima Saveza, kako smo informirani na sastanku, 
većina organizatora ih je već rezervirala za mjerenje, a mi smo za ostale ispred 
Saveza zamolili da stave zabilješku te ćemo im potvrditi ili otkazati nakon 
potpisivanja ugovora s organizatorima.  

 
7. Ironman novosti za 2017. + Ocean Lava Parenzana 
 
Nakon nekoliko poslanih poziva za sastanak od studenog 2016. do veljače 2017. 

na koji nije bilo odgovora, upućen je jedan ultimativni na koji smo konačno dobili 
odgovor: Naime, u prepisku je uključen Predsjednik ETU-a Renato Bertrandi i glavni 
direktior Ironmana za Europu Paul Huddle, a oni su potim proslijedili komunikaciju na 



razinu više, ITU (predsjednicu, tajnika, spotski menadžment i td), tao da se čeka 
razvoj situacije. Predloženi datum sastanka 7.3. (koji smo predložili 21.2.) je odbijen 
te smo ih još jednom zamolili da predlože termin prije 25.3. (planirane Skupštine).  

Dorijan je u međuvremenu kontaktirao i Ured Predsjednice i sponzore kojma 
ćemo, prema uputama, u slučaju nastavka nekomunikacije, uputiti službeni dopis 
ispred saveza i zatražiti sastanak.  

Što se tiče Ocean Lave, ispred ureda je kontaktiran direktora utrke Ninu 
Cockana te zamolila za sastanak, prvo uživo, a onda i putem Skypa. S obzirom na 
njegove obaveze, predložio je termin u 7 ujutro ili 9 navečer. Zlatko Parać smatra da 
bismo sa istim uvjetima trebali razgovarati s Ninom Cockanom s obzirom da je većina 
utrke u Hratskoj, a svega nekoliko kilometara u Sloveniji.  

UO je donio odluku da će u razgovoru biti istaknuti isti uvjeti kao i za Ironman: 
4 eur/natjecatelj i nudimo sudačku podršku na dionici kroz Hrvatsku, uz djelomično 
pokrivanje troškova od strane organizatora, a djelomčno od Saveza. 

 
Kao što je istaknuto na satanku, sa sportske strane, privatne organizacije ne 

rade ništa na promociji triatlona: sav novac koji je od strane državnih institucija 
uložen u organizacju turističkog projekta nije se upumpao u sustav triatlona niti je 
broj sportaša porastao.  Mario Kasović je upitao za savjet savjetnika Državnog ureda 
za sport koji je dao podršku odlukama nacionalnog saveza da sankcioniraju utrke 
privatnih organizatora.  

 
8. Dan talenata 

 
Prema dogovoru na sastancima SK, poslan je predloženi temin, Nataša 

Preis-Bedenik je napravila plakat, obrazac za prijavu i otvorila zasebnu e-mail adresu. 
S PR-om je dogovorena i osmišljena objava koja će ići u medije čim dobijemo potvrde 
termina. Za sad su se javili za termine vikenda 18.3.  Rijeka, (Agata Begić) i Zadar 
(Daniel Filić) te u petak  24.3. Osijek (Aleksandar Tompa).  

Dorijan Pavliša i UO su predložili  da se do 15.3.(srijeda) jave klubovi koji su 
zainteresirani za provedbu programa uz navođenje lokacije i termina kako bi se 
budžet rasporedio. Refundirat će se realni troškovi: trošak bazena, trošak staze, 
trošak osobe koja provodi projekt, voće i voda, a za sve je važno da se izdaju računi 
treće strane odnosno ne HTS-a, kako je napomenu Željko Bijuk vezano za uvjete 
refundacije projekta od ETU-a.  
 
  



9. Razno 
 

a) Održan je sastanak s Euroherc osiguranjem vezan uz: osiguranje individualaca 
na utrkama (jednodnevne licence); osiguranje natjecanja/događaja te 
osiguranje sportaša. Tijekom idućeg tjedna će Nataša uz konzultiranje 
pravilnika ostalih Saveza predložiti preporučene iznose premija osiguranja na 
temelju kojih bi oni izradili ponudu za klubove nacionalnog saveza. Budući da 
nemamo ničim propisane premije i vrste osiguranja, to bi bila samo preporuka 
za ovu sezonu, a za iduće možemo razmatrati i uvrštenje tih premija u proces 
licenciranja.  

b) Stigla je još jedna zamolba za provjeru situacije s državljanstvom Jacopa 
Butturinija. Kontaktirano je Ministarstvo, Nataša zve svaki dan kontekt osobu: 
gdina Darka Vučića iz Sektora za razvoj sporta od kojeg se čekaju upute za 
daljnje postupanje. Neslužbeno je primljen odgovor da sve skupa kasni zbog 
činjenice da Nacionalno vijeće za sport nije imalo redovite sastanke, a uskoro 
bismo trebali dobiti i konačan odgovor.  

c) Baza podataka: kako se pokazuje sve važniim raspolagati većinom podataka, 
HTS bi trebao imati vlastitu bazu koja bi se mogla nadograđivati. Zlatko Parać 
preuzeo je na sebe traženje ponuda, no najvažnije je znati što se točno treba 
imati i na koji način podaci trebaju biti pretraživi.  
 

 
 
Redni broj sjednice: 3/2017  
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